
PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA KOMIETETU REWITALIZACJI W DNIU 27.06.2022 r.  

 

Spotkanie Komitetu Rewitalizacji odbyło się 27 czerwca 2022 r. przy budynku Książnicy 

Stargardzkiej, ul. Mieszka I w Stargardzie.  

 Spotkanie rozpoczęła P. Ewa Czarnecka, Wydział Panowania i Rozwoju UM Stargard, 

która powitała zgromadzonych gości i przedstawiła agendę spotkania. Następnie wszyscy 

zgromadzeni goście udali się na tyły budynku Książnicy Stargardzkiej, żeby obejrzeć planowaną 

do zagospodarowania skarpę. Po przedstawieniu postępów prac w Książnicy przez Pana 

Krzysztofa Kemskiego, Wydział Inżynierii UM Stargard, Pani Alicja Koźlik zaproponowała 

wzmocnienie skarpy specjalną siatką, która zapobiegnie niszczeniu roślin podczas ulewnych 

deszczy. Pani Jolanta Aniszewska, Dyrektor Książnicy Stargardzkiej, poprosiła o zasadzenie 

takich roślin, które będą głęboko ukorzenione i nie będą wymagały nadmiernej pielęgnacji 

przez pracowników Książnicy. Pan Krzysztof Kempski zaproponował „wypłaszczenie” skarpy w 

ramach prac remontowych, natomiast zamontowanie siatki będzie wymagało dodatkowych 

środków finansowych. Na koniec spotkania wspólnie zdecydowano, który fragment skarpy 

będzie zagospodarowany. Ustalono, że skarpa zostanie wymierzona i Pani Monika 

Szczepaniak-Jarosz, Ogrodnik Miejski, przygotuje koncepcje zagospodarowania skarpy  

i przygotuje wstępny kosztorys.  

Na tym spotkanie zakończono.  
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